
Het MT heeft dit onderwerp een aantal malen (30/7 en 6/8) behandeld en kan zich vinden in 
de nu aan de vakcommissie doorgestuurde stukken (p.v.e. en memo) 

Reactie MT: 

 
Het MT is van mening dat de flexibiliteit van het gebouw van belang is, ook voor de te kiezen 
financieringsconstructie. 
Aan de hand van wat voor organisatie wij over 10 jaar willen zijn, kan een boven en 
ondergrens voor de omvang van de organisatie worden gegeven. Dit komt aan de orde bij de 
organisatieontwikkeling. Het MT werkt aan deze visie. 


